
 
 
Grundejerforeningen Sydskellet Øst 
 

Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag 11. april 2012 hos Bjarne, Piletoften 45 

Deltager:  Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

       Dagsorden: 

  1. Bestyrelsen konstitueres.  

  2. Referat fra generalforsamlingen. 

  3. Hvordan gik generalforsamlingen – kan det gøres bedre næste år? 

 4. Har den nye bestyrelse en vision for det/de kommende års arbejde?  

 5. Steen forklarer udregning af arealer og priser på fornyelse af parkeringspladser og veje. (fil 

vedhæftede) 

 6.       Nedsættelse af nyt antenneudvalg? 

 7.  Er der sager som den gammel bestyrelse ikke blev færdig med?  

 8. Udveksling af informationer. 

 9. Næste møde. 

               10. Eventuelt. 

 

Ad pkt. 1  Konstituering 

  Bestyrelsen konstituerede sig som følger: Formand Bjarne Mann, Næstformand Jette 

Mikkelsen, Kasserer Steen Hansen, Sekretær John Andersen, Bestyrelsesmedlem Ulla 

Sørensen 

 

Ad pkt. 2  Referatet fra generalforsamlingen  

  Godkendtes. 

 

Ad pkt. 3   Hvordan gik generalforsamlingen? 

   Steen laver en drejebog for gennemførelse af generalforsamlinger. 

 

Ad pkt. 4  Visioner for de kommende års arbejde  

Der er nedsat følgende arbejdsgrupper i bestyrelsen for grundejerforeningen Sydskellet 

Øst: 

  

Kommunikation – Bjarne Mann  
Ekstern kommunikation, hjemmeside, mail mv.  

 

Velkommen til området – Steen Hansen  
Infofolder, Velkommen til området, Fastelavn mv.  

 

Nabohjælp – Jette Mikkelsen  
Har du hilst på din nabo i dag? Godt naboskab mv.  

 

Områdets vedligeholdelse – John Andersen  
Vedligehold, gartner, vejservice udført af kommunen mv.  

 

De ydre omgivelser – Ulla Sørensen  
 Støjvold, den kommende togbane mv. 

 

 



 
 
Grundejerforeningen Sydskellet Øst 
 

Ad pkt. 5  Beregning på fornyelse af parkeringspladser og veje 

  Steen gennemgik sit ”regnskab”  

  Vedligeholdelsesplanen kommunikeres til medlemmerne – forfattes af Bjarne 

 

Ad pkt. 6  Nyt antenneudvalg 

  Udvalget består af følgende: Thomas Hansen P44, Ulla Sørensen P9, 

   Per Ottesen H10,  Bjarne Mann P45. 

  Ulla indkalder til møde for at skabe overblik over mulighederne. 

 

Ad pkt. 7   Sager fra den gamle bestyrelse 

  Hastighedsmåling på Sydskellet – John undersøger! 

  Forsikring – Vi ser ikke noget problem og lader sagen ligge. 

  Jette deler gerne materiale ud – gratis. 

 

Ad pkt. 8  Udveksling af informationer 

  Snak om referater.  

  Vejsyn 2. maj er politisk. Der foretages gennemsyn 2 gange årligt samt reparation af evt. 

huller. 

  Kan vi selv reparere revner?  

  Ny Jernbane – se Banedanmarks hjemmeside. 

  Underskrift af fuldmagter til bankerne. 

  Oversigt til Ulla, der orienterer kommunen. 

 

Ad pkt. 9  Næste møde 

  Bestyrelsen mødes 6. juni 2012 kl. 19.00 hos Steen.  

  Bjarne skriver mødeindkaldelse/dagsorden.  

  Fast punkt er gennemgang af udvalgsarbejdet. 

 

Ad pkt.10  Eventuelt 

  Tilbud fra gartner. 

  Vores hjemmeside. 

 

 

Som referent: John Andersen 

 

 

 

 

 


